

# ICCNS 2023

2023 13th International Conference on  
Communication and Network Security

December 1-3, 2023 | Fuzhou, China

[www.iccns.org](http://www.iccns.org)

ICCNS 2023, 2023 13th International Conference on Communication and Network Security, will be held in Fuzhou, China during December 1-3, 2023, sponsored by Fujian Normal University, China.

It's the 13th year of ICCNS conference, it will witness the development of the field in communication and network security. ICCNS will keep working on itself as an event whose aim is to provide this chance and platform for the researchers from academia, industry, and government institutions to exchange and present the novel research on communication and network security.

## CALL FOR PAPER

Topics of interest include, but are not limited to:

- Track 1: Communication and Information Engineering
- Track 2: Information and Network Security
- Track 3: Data security
- Track 4: Privacy Protection

.....

## PUBLICATION



The accepted paper will be included into ICCNS 2023 Conference Proceedings, which will be archived in the ACM Digital Library, and indexed by Ei Compendex and Scopus.

The ISBN number assigned to ICCNS 2023 is 979-8-4007-0796-4

\*\*Journal Recommendation: The following Journal may publish an extended version of the conference's most top conference papers, at least 30% of a new content based on the original proceedings paper.

IET Communications  
**Special Issue - IoT-Based Sensor for Safe Driving: Challenges and Application**  
SCIE, SCI and other databases.

JCM  
ISSN: 1796-2021 (Online); 2374-4367 (Print)  
Scopus; DBLP; CrossRef, EBSCO, Google Scholar; CNKI, etc.

Future Internet CiteScore - Q2 (Computer Networks and Communications)  
**Special Issue - Network and Information Security: Threats, Vulnerabilities, Detection and Management**  
Scopus, SCIE (Web of Science), Ei Compendex, dblp, Inspec, and many other databases.

Electronics CiteScore - Q2 (Electrical and Electronic Engineering)  
**Special Issue - Novel Technologies for Systems and Network Security**  
Scopus, SCIE (Web of Science), CAPlus / SciFinder, Inspec, and other databases.

## SUBMISSION METHOD

Papers submitted to the conference should be in English and no less than 8 pages (word version) or 4 pages (latex version).

- Accepted Full Paper will be invited to give the presentation at the conference and it'll be published in the conference proceedings.
- Accepted Abstract will be invited to give the oral presentation at the conference, but the presentation WILL NOT be published.

→Submission System: <https://www.zmeeting.org/submission/iCCNS2023>

→Email Submission Address: [iccns\\_secretary@young.ac.cn](mailto:iccns_secretary@young.ac.cn)

•Full Paper Template: [http://www.iccns.org/acm\\_template.docx](http://www.iccns.org/acm_template.docx); <http://www.iccns.org/LaTeX-Templates.zip>

More detail about submission, please via <http://www.iccns.org/sub.html>

## CONFERENCE SCHEDULE

Day 1, December 1, 2023 10:00 – 16:30 Registration, collecting conference materials

Day 2, December 2, 2023 09:00 – 18:00 Opening Remarks & Keynote Speech & Author Presentation(Oral/Poster)

Day 3, December 3, 2023 09:00 – 15:45 Author Presentation(Oral/Poster)

Sponsored by 福建师范大学 Organized by 福建师范大学 计算机与网络空间安全学院 (软件学院)  
FUJIAN NORMAL UNIVERSITY COLLEGE OF COMPUTER AND CYBER SECURITY

Co-organized by 北京工业大学 广西大学 華僑大學  
BEIJING UNIVERSITY OF TECHNOLOGY GUANGXI UNIVERSITY HUAQIAO UNIVERSITY



**CONTACT** Ms. Eileen Wu  
(Conference Secretary)

E-mail: [iccns\\_secretary@young.ac.cn](mailto:iccns_secretary@young.ac.cn)  
Tel: 132-9000-0002 | +86-28-86527868

Wechat: iconf-cs-1  
send ICCNS 2023

# ICCNS 2023

## 2023年第13届通信与网络安全国际会议

2023年12月1-3日 | 中国·福州

[www.iccns.org](http://www.iccns.org)

2023年第13届通信与网络安全国际会议(ICCNS 2023)定于2023年12月1-3日在中国福州举行。会议由福建师范大学主办,福建师范大学计算机与网络空间安全学院承办,广西大学信息安全产业学院,华侨大学计算机科学与技术学院(网络与信息安全产业学院),北京工业大学协办。

ICCNS 2023主要围绕“通信与网络安全”研究领域展开讨论。此次希望通过这个大会,让大家分享研究成果,应用,及在实践中获取的心得。欢迎广大科研人员和老师学生投稿参会!

### 征稿主题

会议征稿主题包括但不限于:

议题一:通信与信息工程

议题二:信息与网络安全

议题三:数据安全

议题四:隐私保护

.....

### 会议出版



所有录用文章在完成注册后被收录至 ICCNS 2023 会议论文集,由ACM Digital Library出版并被 EI核心和 Scopus 检索,文章作者将被邀请到会展示研究报告。

ICCNS 2023 论文集出版刊号:979-8-4007-0796-4

### 截稿日期

截稿日期 2023年08月25日

通知日期 2023年09月25日

注册截止日期 2023年10月05日

\*ICCNS 2023 会议收录的优秀论文将被推荐投稿至以下期刊(中选文章需至少扩充30%新内容):

IET Communications

IET Communications

**Special Issue - IoT-Based Sensor for Safe Driving: Challenges and Application**

SCIE, SCI and other databases.



Journal of Communications

ISSN: 1796-2021 (Online); 2374-4367 (Print)

Scopus; DBLP; CrossRef, EBSCO, Google Scholar; CNKI, etc.



Future Internet CiteScore - Q2 (Computer Networks and Communications)

**Special Issue - Network and Information Security: Threats, Vulnerabilities, Detection and Management**

Scopus, SCIE (Web of Science), Ei Compendex, dblp, Inspec, and many other databases.



Electronics CiteScore - Q2 (Electrical and Electronic Engineering)

**Special Issue - Novel Technologies for Systems and Network Security**

Scopus, SCIE (Web of Science), CAPlus / SciFinder, Inspec, and other databases.

### 投稿须知

会议只接受英文论文。

按Word单栏模板准备请篇幅不少于8页; Latex双栏模式篇幅不少于4页。有出版目的的投稿,请投稿全文。

若只想在ICCNS 2023会议上展示报告,不出版,请投稿摘要。

→投稿系统: <https://www.zmeeting.org/submission/iCCNS2023>

→投稿邮箱: [iccns\\_secretary@young.ac.cn](mailto:iccns_secretary@young.ac.cn)

• 文章模板下载: [http://www.iccns.org/acm\\_template.docx](http://www.iccns.org/acm_template.docx); <http://www.iccns.org/LaTeX-Templates.zip>

详细投稿指南,请访问: <http://www.iccns.org/sub.html>

### 会议日程

2023年12月1日-报到 & 领取材料

2023年12月2日-开幕式 & 专家主题演讲(上午) & 作者报告(下午)

2023年12月3日-作者报告

主办单位



承办单位



福建师范大学 计算机与网络空间安全学院(软件学院)  
FUJIAN NORMAL UNIVERSITY COLLEGE OF COMPUTER AND CYBER SECURITY

协办单位



会议联系方式

会议秘书:  
吴老师

邮箱: [iccns\\_secretary@young.ac.cn](mailto:iccns_secretary@young.ac.cn)

联系电话: 132-9000-0002 | +86-28-86527868

微信号: [icconf-cs-1](https://www.iccns.org)  
send ICCNS 2023